

<b>Møtereferat</b>		<i>Vestfold Skyttersamlag</i>	
		<i>Ledermøte II/2018</i>	
<b>Tid (dato, klokkeslett):</b>		20.09.18, kl 18.00-22.30	<b>Sted:</b> Sande
<b>Ordstyrer:</b>	Tom Knudsen	<b>Referent:</b>	Linda Herland
<b>Deltakere:</b>	<p>Tom Knudsen (leder), Irene Ellefsrød (kasserer), Line Camilla Næss (utdanningskontakt), Anne-Marit Fjeld (ungdomsleder) og Linda Herland (sekretær)</p> <p>Sven Idland (banekontakt+veteranutvalget)</p> <p>Andebu: Knut Løberg  Hvarnes: Jørn Handeland  Larvik: Gunnar Gusland  Nøtterøy: Harald Enger  Sandar &amp; Sandefjord: Christian Henrik Dahl  Sande: Lisbeth Teien, Geir Rune Dregelid og Ove Lersveen  Sem: Svenn Holm  Slagen: Knut Ove Muldsvor  Styrvoll: Line Camilla Næss (styret)</p> <p>Ikke møtt: Jan Engen, Hedrum, Hof, Holmestrand &amp; Omegn, Høyjord &amp; Ramnes, Tønsberg og Våle</p>		

Sa	Diskusjon og konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
L16/2018	<p><b>Skyttertting 2018 – gjennomgang:</b></p> <p>Søknad om tildeling av Landsskytterstevnet 2022: Vestlandet ble på Skyttertting 2017 tildelt LS i 2022. Voss var nå eneste søker og ble tildelt arrangementet.</p> <p>Turnus LS:</p> <p>2023 Midt-Norge</p> <p>2024 Sørlandet</p> <p>Landsdelskretsstevne på 15 meter vil fra 01.01.19 bli offisielle.</p> <p>Rullering av Kongepokal mellom skifeltskyting og felttskyting: Kongepokalen skal deles ut annenhver gang på skifelt og felt.</p> <p>Skytterstyret skal fastsette en dag for Skytingens Dag, men lagene kan velge å arrangere det en annen dag, og det åpnes for at man kan få arrangere stevner denne</p>		

	<p>dagen.</p> <p>Prinsesselaget på LS blir fjernet.</p> <p>Skyttere i klasse V55, 2 og EJ skal konkurrere om feltmesterskapene på lik linje med skyttere i klasse 3-5 på alle nivå i organisasjonen. Dvs. samme ordning som gjaldt fram til og med 2016.</p>		
L17/2018	<p><b>Skogsløp med skyting:</b></p> <p>Samlagsstevne i skogsløp med skyting ble for første gang arrangert i Vestfold i år av Sande skytterlag. Alle samlag skal arrangere enten skogsløp med skyting eller skifelt.</p>		
L18/2018	<p><b>Samlagsstevnet felt 2019 Holmestrand (Lillefix):</b></p> <p>Holmestrand skal arrangere samlagsstevne i felt i 2019, med hjelp fra Styrvoll, Andebu og Tønsberg. Under Lillefix på samlagets hjemmeside er det lagt ut en oppskrift på hvordan man kan arrangere stevnet. Denne oppdateres kontinuerlig med de erfaringene man gjør seg.</p>		
L19/2018	<p><b>Lagskyting/uttak:</b></p> <p>Det er tidkrevende og vanskelig å få samlet et lag til en del av lagkonkurransene. Samlagsstyret foreslår å gå tilbake til at alle skyttere kan levere et skjema med hvilke lagkonkurranser de ønsker å være med på, og at man da kan plukke ut laget på bakgrunn av dette.</p>		
L20/2018	<p><b>ØM fin-/grovfelt, regelendringer:</b></p> <p>ØM grovfelt arrangeres nå på søndager og ØM finfelt på lørdager.</p> <p>Finfelt 16. mars TANGEN</p> <p>Grovfelt 17. mars Østfold Sk.samlag</p> <p>Det er satt opp ny vandrepremie(vikingskip) på ØM grovfelt gjeldende fra 2017.</p>		
L21/2018	<p><b>Banekontakten orienterer, bane vårklargjøring:</b></p> <p>Sende ut power point-presentasjon fra Sven + risikovurdering fra Sande og Larvik sammen med referatet.</p> <p>Sven gikk gjennom risikoen for antenning ved ulike typer kuler. Den typen kule vi bruker representerer meget liten risiko for antenning. Banekontakten mener</p>		

	<p>at man, ved å følge enkle retningslinjer, kan holde banen åpen dersom det blir en ny sommer med tørke, slik det var i år. Det er enighet om at lagene må lage seg en instruks for hvordan man skal forholde seg.</p>		
L22/2018	<p><b>LS2019 Evje:</b></p> <p>Neste års Landsskytterstevne vil bli arrangert i Evje 2.-9. august.</p>		
L23/2018	<p><b>Satsing ungdom i lag. Årsplan, styreansvar:</b></p> <p>Satsing på ungdom er et ansvar for hele styret, ikke bare ungdomsutvalget. Styret skal, i samarbeid med ungdomsutvalget, utarbeide en årsplan for ungdomsarbeidet. Gjerne en 3 årsplan.</p>		
L24/2018	<p><b>Turnusliste for samlagets arrangementer. Valgturnus:</b></p> <p>Vestfold skal i 2019 arrangere Viken 1 felt.</p> <p>Samlagsstevner 2019:</p> <p>15m – Slagen</p> <p>Felt – Holmestrand &amp; Omegn</p> <p>Bane – Nøtterø</p> <p>Sandar &amp; Sandefjord skal i år utnevne en representant til valgkomiteen for 2019.</p> <p>Liste for samlagets arrangementer sendes ut med referatet</p>		
L25/2018	<p><b>Terminliste/aktivitetskalender 2018/19:</b></p> <p>Aktivitetskalenderen inneholder datoer for møter og diverse frister.</p> <p>Terminlisten ble gått gjennom.</p> <p><i>Instruktørkurs:</i> Det vil bli arrangert instruktørkurs i Vestfold 26.-28. oktober. Det oppfordres til at lagene melder på aktuelle deltakere.</p> <p><i>Vestfoldcup:</i> Styrvoll, Andebu, Nøtterø, Sandar &amp; Sandefjord og Slagen skal også kommende sesong arrangere Vestfoldcup.</p>		

	<p><i>Internstevner ungdomsskyttere:</i></p> <p>Uke 19 Sandar &amp; Sandefjord (6. mai)</p> <p>Uke 20 Larvik (15. mai)</p> <p>Uke 21 Sande (21. eller 23. mai)</p> <p>Uke 22 Slagen (28. mai)</p> <p><i>Ungdomssamlinger:</i></p> <p>Vintersamling 5. og 6. januar</p> <p>Feltsamling 2. mars</p> <p>Pinsesamling 8.-10. juni</p>		
L26/2018	<p><b>Uttak Viken 1 bane, LS og 6-kant:</b></p> <p>På bakgrunn av skjemaet som skytterne har levert (de som er interessert i å skyte lagskyting) og resultater oppnådd gjennom sesongen, vil samlagsstyret ta ut laget 1 uke før det aktuelle stevnet.</p>		
L27/2018	<p><b>Dugleiksmærke 2018:</b></p> <p>Lagene skal legge inn resultatene fra Dugleiksmærkeskytingen i Mitt DFS. Lagene kan selv bestille merkene. Det har kommet en anmodning fra DFS om at samlagene skal sende inn samlet bestilling.</p>		
L26/2017	<p><b>Innkomne forslag fra lag:</b></p> <p><i>Sem: Kal.22 på 100m</i></p> <p>Sem ønsker at alle på 100 meter skal skyte med kal.22. Dette begrunnes med økonomi (rimeligere ammunisjon), miljø (lyd fra skyting) og nødvendighet (ikke nødvendig å bruke grovkaliber på 100 meter).</p> <p>Forslaget sendes ut sammen med referatet fra Ledermøte 2, slik at saken kan diskuteres i lagene og stemmes over på Ombudsmøte.</p> <p>Send ut forslaget med referatet</p> <p><i>Diskusjon: Hvorfor er ikke kl 3-4 mer aktive på stevner</i></p> <p>Styret utarbeider et forslag på tiltak som kan utføres, som sendes ut til lagene. Saken behandles i lagene og stemmes over på Ombudsmøte.</p>		
L29/2018	<p><b>Økonomi:</b></p> <p>Det står nå kr 95.500 på brukskontoen. I tillegg står det kr 101.000 på konto etter nedleggelsen av Horten &amp;</p>		

	Borre skytterlag.		
L30/2018	<p><b>Frister i lag/samlag. Årsmeldinger. Utmerkelse:</b></p> <p>Alle frister ligger i aktivitetskalenderen på Lillefix.</p> <p>Frist for innsendelse av årsmelding er 1. november.</p> <p>Dersom det er medlemmer i laget som fortjener en utmerkelse fra DFS; Send en søknad om dette så snart som mulig til samlaget, slik at en eventuell utmerkelse kan deles ut på lagets årsmøte.</p>		
L31/2018	<p><b>Ombudsmøte 2. desember 2018:</b></p> <p>Ombudsmøte blir søndag 2. desember på Vindfjelltunet.</p>		
L32/2018	<p><b>Stevnekontingent 2019:</b></p> <p>Ledermøte foreslår uendret stevneinnskudd for 2019.</p> <p>Kr 130 (arr.avg kr 65+premie kr 65)</p> <p>Kr 80 (arr.avg kr 40+premie kr 40)</p>		
L33/2018	<p><b>6-kant 2020:</b></p> <p>Vestfold skal arrangere 6-kantskytingen i 2020. Skytingen har da 100-årsjubileum, etter at det ble startet i 1920 på Sandar skytebane.</p>		
L34/2018	<p><b>Arrangørveiledning SM på Lillefix:</b></p> <p>Det vil bli utarbeidet en veiledning for Samlagsstevne bane samt Samlagsstevne 15 m.</p>		

**Sted og dato:** Sande, 20.09.18

**Signatur:** *Linda Herland*